

Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 06.01.2026

Deltagere: Tommy Lauth, Adam Barkhaus, Thomas Mikkelsen, Michael Helsinghoff og Kim Terp Tid: 19.00 Sted: Hos Kim			Mødeleder: Adam Barkhaus Referent: Tina Sandager Fraværende med afbud: Særlige indbudte:		
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1	<u>Agenda</u>	Godkendelse af agenda			Godkendt
2	<u>NIF/HG kvinder</u>		Adam/Kim		*Bestyrelsen har afholdt dialogmøde med alle spillerne. Alle deres punkter er samlet sammen, og disse tages med trænerne. *Senere i denne uge holdes møde med bestyrelsen og trænerne, hvor der er opfølgning på tidligere punkter og punkter fra dialogmøde *Louise er på vej på barsel, så Arne tager over som chefræner
3	<u>Nyt fra formanden</u>		Adam		*Vi har opstartet et samarbejde med FCK ifh. Økonomisk udsatte spillere, med formål at få flere til at spille fodbold. Der bliver tilknyttet en socialrådgiver gratis af FCK, de betaler så kontingent, spillertøj ol. Der skal afholdes møde med FCK igen. Et FCK-projekt hvor de vil søge fondsmidler. De kører det i 4 byer. *U8 problematik er snakket igennem. Bestyrelsen stiller gerne til rådighed for yderligere *Ny kontrakt med Seifert - ikke længere kick back princip, men ren rabat på prisen Stadig Select som mærke *KT er ved at opdatere sponsoraftaler for 2026. *Rema vil ikke forlænge vores nuværende aftale. Men tilbyder at vi kan tjene penge via nogle andre aftaler. Vi stopper med dem pt. *Nye andre aftaler er ved at blive undersøgt *Ny sponsortavle er sat op *Næste HGQ-sponsor arrangement på Cafe Kyst 3/2-2026 *Næstved forsøger at blive en sport og elite by, KT skal have et møde vedr. dette
4	<u>Nyt fra årgangene</u>		Adam/Kim/Michael		KT - Mistet en spiller på U14 piger MH – Herre senior starter op 26/1 efter ferie

5	<u>Årshjul</u>	Gennemgang for kommende måned			*Gavekort er uddelt, men har været problematisk Januar: *Erklæring om indhentelse af børneattest. (TL) – bliver sendt ud snart *Opdatering af Klub Office, når børneattest er godkendt (TL) – bliver gjort løbende *Opstart nyt år (Indrangering af hold i Ungdom – Hvilket bliver automatisk/Hvilket skal ansøges) (mail fra DBU) *Delegeret møde DBU Sjælland – 7/2 i Brøndby, HG deltager ikke *Indkalde til møde med trænere/årgange ansvarlige (formanden)- TSC indkalder til onsdag den 18/2 kl. 18.30
6	<u>Økonomi</u>		Tommy		*Bogført til og med i dag *Vi betaler meget til HIC, ellers som planlagt *For mange hold har tilmeldt sig stævner, og så efterfølgende afmeldt igen, det koster at melde fra igen *Nye kontingenter for elitespillere skal informeres - KT *U6 træner problematik er snakket igennem
7	<u>Kioskvogn</u>		Kim /Michael		Ikke noget nyt Men der skal findes en løsning Thomas tager et tjek om mulig løsning
8	<u>Hjemmeside</u>		Thomas		Opdatering af hjemmesiden arbejdes der stadig på
9	<u>Evt.</u>				*Lys på trekanten – HG ønsker lys på trekanten, men det er gl. pærer, så det er dyrt at bruge. Men hvad koster det? Thomas foreslår at kunne få en til at give et tilbud *Hvorfor kan vi ikke få ryddet sne på kunsten – HIC siger, at det er for at kunsten ikke kan tåle det. Men er det rigtigt? Kan vi ikke spørge HIC, hvad der skal til for at få det ryddet? AB går videre med dette. *Kan vi ikke få en varmbløser til klubhuset, så det kan bruges i vinterperioden? Snak med HIC om dette også *På HGQ-hjemmeside fremgår NIF/HG pigerne nu også

11	Evt.		MH		Boldrum *Flere hold mangler bolde, som kan skyldes at for mange giver deres kode videre. Koden er personlig for træneren. Vi bruger for mange penge på nye bolde ol. Nye koder bør ændres løbende – AB/CD. Skal også pointeres på træner/årgangsmøde *Boldpumpe er ofte i stykker, kunne vi få lås på det bagerste rum, så vi ville mindste dette? Spørg HIC - AB
					Næste møde flyttes til tirsdag den 10/2 kl. 19.30